
Звіт
про проведену роботу за 2021 рік

депутата Кременчуцької міської ради Кременчуцького району
Полтавської області VIII скликання

НАТАЛІЇ ЛИХОШВАЙ

Я, Лихошвай Наталія Валентинівна, обрана депутатом Кременчуцької
міської ради Кременчуцького району Полтавської області VIII скликання в
складі фракції «Рідне місто», член постійної депутатської комісії з питань. .
житлово-комунального господарства, управлІННЯ комунальною власН1СТЮ,
енергозбереження, транспорту та зв'язку.

У своїй діяльності керуюся:

- Конституцією України;

- Законом України «Про місцеве самоврядування»;

- Законом України «Про статус депутатів місцевих рад»;

- Законом України «Про органи самоорганізації населення»;

- Законом України «Про службу в органах місцевого самоврядування»;

- Законом України «Про запобігання корупції»,

- Регламентом Кременчуцької міської ради Кременчуцького району
Полтавської області УІІІ скликання;

- Положенням про постійні депутатські комісії Кременчуцької міської
ради Кременчуцького району Полтавської області УІІІ скликання,

- та ІНшими нормативно-правовими актами.

Пріоритетом в виконанні обов' язків вважаю представництво інтересів
виборців через участь у пленарних засіданнях міської ради та профільній
постійній депутатській комісії.

Протягом 2021 року я приймала участь у засіданнях:

Сесії Кременчуцької міської ради Кременчуцького району Полтавської
області УІІІ скликання: 7 із 8.

Постійної депутатської комісії з
господарства; управління комунальною
транспорту та зв'язку: б із 7.

питань житлово-комунального
власністю, енергозбереження,



У складі постійної депутатської комісії з питань житлово-комунального
господарства, управління комунальною власністю, енергозбереження,
транспорту та зв'язку беру участь у:

- здійсненні контролю за реалізацією міської ПОЛlТики у сфері
управління майном комунальної власності,

- розгляді питань, ПОН'}І:заних :31 I,;T<:lHUM

комунального господарства,
розвитком житлово-

- вивченні діяльності підпорядкованих раді органів та комунальних
підприємств житлового господарства щодо ефективного використання
комунального майна та прибутку, планування і фінансування капітального,
поточного ремонту та утримання житлового фонду,

- здійсненні попереднього розгляду та контролі виконання рішень ради,
яКІ стосуються об' єктів інженерного господарства (у тому числі об' єктів. .систем водопостачання, ВОДОВІДведення, очистки СТІчних вод,
теплопостачання,електропостачання,газопостачання,внутрішньобудинкових
мереж, ліфтового господарства, зовнішнього освітлення, вивезення твердих
побутових відходів, об'єктів дорожнього господарства, включаючи
внутрішньо квартальні дороги та тротуари), транспорту (в тому числі
електричного транспорту) та зв'язку міста тощо.

Одним із основних завдань для мене, як депутата, є виконання доручень
та звернень (заяв, скарг, пропозицій) виборців в межах повноважень та
керуючись ДІЮЧИМзаконодавством.

За звітний період мною розглянуто 39 звернень громадян, по яких
підготовлені та направлені відповідні депутатські звернення для реагування та
надано відповіді, як у письмовій, так і в усній формі.

Зокрема, депутатські звернення в порядку ст.ст. 13, 15 Закону України
«Про статус депутатів місцевих рад» направлено до:

Міського голови м. Кременчука Малецького Б.О.;

Начальника Управління контролю за станом благоустрою Окуня Б.Б.;

Батальйону патрульної поліції в місті Кременчук управління патрульної

поліції в Полтавській області Департаменту патрульної поліції;

Директора КП «Кременчукводоканал» Мальованого Б.О.;

Начальника Кременчуцького районного відділу державної виконавчої

служби Північно-Східного міжрегіонального управління Міністерства

юстиції (м. Суми) Дусмурадової л.ю.;
Державних та приватних виконавців;



Інших підприємств, установ, організацій та посадових осіб.

На окрузі .N25 проведено 7 ВИlзних зустрічей, яКІ стосувалися
проблемних питань мешканців.

Депутатський прийом громадян проводжу в філії бібліотеки N29 за
адресою: вулиця Мічуріна, 73, кожен другий та третій вівторок з дотриманням
обмежень, встановлених постановою КМУ від 9 грудня 2020 р. N21236
«Про встановлення карантину та запровадження обмежувальних
протиепідемічних заходів з метою запобігання поширенню на території
України гострої респіраторної хвороби COVID-19, спричиненої
коронавірусом SARS-Co V -2» із змінами, рекомендаціями Головного
державного санітарного лікаря та іншим законодавством України.

Також спілкування з виборцями здійснювалось засобами телефонного
зв'язку.

Питання, з якими звертаються мешканці, які проживають на виборчому
ОКРУЗІ,стосуються:

. ... .- неналежного ОСВІТленнявулиць та взагалІ ВІДСУТНОСТІОСВІТлення,

. .- ремонту ВНУТРІшньо-квартальних ДОРІГ,

- ремонту та проведення грейдерування на вулицях приватного сектору,

- ремонту покрівлі будинків,

- кронування та видалення аварійних дерев,

- підключення житлових будинків до міських мереж водовідведення,

- заміни металевих контейнерів для збору твердих побутових відходів,

- побутових та соціальних проблем,

- утеплення житлових будинків з метою енергозбереження,

- недопущення самовільного спалювання опалого листя, бур'янів та
сміття на території приватного сектору,

- благоустрою території,

- ремонту приміщень шкіл, розташованих на території округу,

- надання матеріальної допомоги за рахунок коштів місцевого бюджету,
. .

- ІНших СУСПlльноважливих питань.



Як депутат міської ради, вхожу до складу Піклувальної ради
Кременчуцької гімназії NQ1 Кременчуцької міської ради Кременчуцького
району Полтавської області та Кременчуцької гімназії NQ16 Кременчуцької
міської ради Кременчуцького району Полтавської області.

Відповідно приймаю участь у вирішенні завдань розвитку закладів
загальної середньої освіти, залучення фінансових ресурсів для забезпечення
діяльності з основних напрямів розвитку і здійснення контролю за їх
використанням, ефективної взаємодії закладів загальної середньої освіти з
органами державної влади та місцевого самоврядування, науковою
громадськістю, громадськими організаціями, юридичними та фізичними
особами Кременчуцької міської територіальної громади, забезпечення
належної освіти та виховання дітей, створення належних умов Їх розвитку,
зокрема в умовах дистанцій ної освіти.

Також надалі вважаю за необхідне підтримувати зв'язок з виборцями,
вирішувати хвилюючі питання, які стосуються потреб територіальної громади,
представляти інтереси виборців та не стояти осторонь важливих питань
СУСП1льства.

Депутат НАТАЛІЯ ЛИХОШВАЙ


